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Przez lata było to zapomniane miejsce na mapie Skoczowa. Choć nieopodal leży duże
osiedle, to park na Górnym Borze jakoś ciągle był pomijany w planach inwestycyjnych. Do
ubiegłego roku. Wówczas ruszyły prace rewitalizacyjne terenu przy stawach na Górnym
Borze.

Mieszkańcy Skoczowa doczekali się kolejnego miejsca, gdzie można miło spędzić czas i odpoczywać. Do użytku
oddano zrewitalizowany park na Górnym Borze. Tereny wokół stawów na skoczowskim osiedlu w ostatnich
kilkunastu miesiącach bardzo się zmieniły. Przede wszystkim wybrukowano ścieżki spacerowe. Jest też porządne
molo na jednym ze stawów.

Atrakcją jest również kino plenerowe. Wczoraj odbyły się tutaj pierwsze projekcje. Choć zachodzące słońce nieco
przeszkadzało w odbiorze, to z minuty na minutę obraz stawał się jaśniejszy i wyraźniejszy. Pierwsze na ekranie
wyświetlono animacje dla najmłodszych.

To duże wyzwanie, trzeba było ten duży projektor ustawić, rozłożyć ekran. Teraz tylko czekać na zachód
słońca. Jednym słowem skoczowskie kino przeniosło się w plener – mówił przed projekcją – mówi Bogusław
Słupczyński Miejskiego Centrum Kultury w Skoczowie. Miejsc siedzących w kinie plenerowym było około trzystu, ale
widzów był nadkomplet. Filmowa niespodzianką i pierwszą dużą projekcją na Górnym Borze był 'Gladiator' Ridleya
Scotta. W sierpniu w kinie plenerowym wyświetlone będzie 'Miasto 44' Jana Komasy oraz 'Rzymskie Wakacje'
Woody Allena
.
Mieszkańcy pozytywnie wypowiadają się o zmianach, które zaszły w tej części Skoczowa. Choć jak mówią niektórzy,
chcieliby, żeby projekt był poszerzony i ścieżki objęły większy teren. Może będą dodatkowe trasy dla rowerów –
mówią niektórzy. To było potrzebne w tym miejscu – dopowiadają inni. Część z mieszkańców wspomina też
wypożyczalnię kajaków, która w latach osiemdziesiątych działała przy jednym ze stawów.

Posłuchaj

Inwestycja pochłonęła niespełna 1,3 miliona zł, 85% tej kwoty pozyskano w ramach Programu Operacyjnego 'Ryby'.
Jestem pewien, że ten teren przyda się mieszkańcom i będą go oni użytkować. – mówi burmistrz Skoczowa
Mirosław Sitko. Jak dodaje burmistrz - częściowo zaprojektowany jest już drugi etap prac. Chodzi mi po głowie
to czego w mieście nie ma. Myślę o amfiteatrze, tutaj mógłby znaleźć swoje miejsce. To są wszystko
tereny gminy, może gdzieś bliżej Bładnicy. Zobaczymy.

W ramach inwestycji pogłębiono stawy, pojawiły się estetyczne ławki. Park szczególnie efektownie wygląda
wieczorem. Ścieżki wreszcie mają dobre oświetlenie. Całość terenu jest też monitorowana.
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